
Agent Quagliarelli: Nic nie wiem o wymianie na Osvaldo

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach pojawiły się plotki na temat ewentualnej wymiany na

linii Roma-Juventus. Zdaniem gazet, Bianconeri chcieliby widzieć u siebie

zimą Pablo Osvaldo. Jedną z kart przetargowych miałby być Fabio

Quagliarella. Portal gazzettagiallorossa.it skontaktował się z agentem

gracza, Beppe Bozzo.

 

Wymiana Osvaldo-Quagliarella?

- To plotki o których nic nie wiem, również dlatego, że uważam, że Osvaldo czuje się

dobrze w Rzymie, tak jak jestem pewien, że Quagliarella czuje się dobrze w Turynie.

Nie jest absolutnie rzecz wykonalna.

 

Żadnych kontaktów?

- Nie, żadnych kontaktów. Nie widzieliśmy się, ani nie rozmawialiśmy o tej sprawie.
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